
La gestió de l’aparcament 
Amb l’anunci de les obres per 
instal·lar plaques fotovoltaiques a 
l’aparcament P3, és urgent que hi 
hagi una millor gestió de les places 
d’aparcament del soterrani. 
CCOO hem reiterat a la Direcció en diferents 
ocasions la necessitat de millora de 
l’aplicació i la implementació d’un sistema 
d’alertes per a les persones que no alliberin les 
places que tenen assignades o reservades i que 
després no ocupen. 
Esperem que els últims moviments que ha engegat 
la Direcció en aquest centre donin resultat, sobretot 
amb els episodis de calor extrema que estem vivint. 
CCOO estarem vigilants per tal de garantir 
que aquest estiu tothom tingui l’oportunitat 
d’aparcar al soterrani. 

Pressions i enquestes que no tranquilitzen a la plantilla 
L’OPA hostil iniciada pel BBVA fa el seu curs sense que hi poguem fer res més que continuar treballant amb la 
professionalitat i eficiència que hem demostrat durant aquests anys. Ara sembla que algunes direccions 
estan demanant un sobresforç per assolir uns objectius que son difícils d’entendre i, en molts 
casos, de justificar. CCOO demanem a la Direcció del Banc que aturin aquests comportaments que només 
afegeixen malestar i una sensació de neguit que és innecessària. 

I per això, desde CCOO vam exigir a la reunió de l’últim CESS que deixin de 
pressionar amb enquestes tipus “El Banc que volem ser” que no son prioritàries i que 
la mateixa plantilla ens trasllada que no serveixen per res, que son un “paripé” segurament per 
aconseguir alguna certificació que els falta per obtenir. 
I ja vam avisar que vincular variable a que el resultat de l’enquesta sigui bó, és per dir-ho de 
forma amable, poc ètic. 

Si tens qualsevol dubte, posa’t en contacte amb nosaltres 

La restauració a la B30 
CCOO estem fent un seguiment exhaustiu de 
les obres que es realitzen a la terrassa del 
restaurant perquè es facin garantint la seguretat i la 
salut de la plantilla, sobretot perquè la cafeteria 
interior romandrà tancada aquest agost. 
CCOO hem traslladat a la Direcció 
les queixes que hem rebut durant 
aquests mesos per la reducció de 
l’oferta de productes, sobretot a 
la cafeteria petita. 
Demanem que l’oferta torni a ser, com a mínim, 
com la que hi havia abans de la pandèmia. 
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